



CCWG Wool Industry News / Nouvelles de l'industrie de la laine

The CCWG recently held Management and Board of Director meetings at the 102nd Annual General Meeting held via Zoom video conference on October 17th, 2020.

La CCWG a récemment tenu des réunions avec la direction et le conseil d'administration lors de la 102e Assemblée générale annuelle tenue par vidéoconférence Zoom le 17 octobre 2020.

The 2020 elected Board of Directors are as follows:
Le conseil d'administration a été élu comme suit:

Executive Committee/Comité exécutif:

President / *Président*

- David Mastine, St. Felix de Kingsey, QC

1st Vice President / *1er vice-président*

- Allan E. Ribbink, Tiverton, ON

2nd Vice President / *2e vice-président*

- Ruth Mathewson, Central North River, NS

- Morgan A. Moore, Brandon, MB

Additional Directors on the Board are as follows/Autres directeurs sur le comité:

Audit Committee (3) / *comité de vérification des comptes (3):*

- Arlette Seib, Watrous, SK

- Roma H. Tingle, Prince George, BC

- Allison Preston, Lethbridge, AB

- Reggie K. Campbell, Ashton, ON

- Larry Kennedy, Shamrock, SK

- John D. Woodburn, Grimshaw, AB

Ruth Mathewson will continue to serve as the CCWG representative on the Canadian Sheep Federation in 2021. Sincere appreciation is extended to Warren L. Moore, Ward Harden and Gary J. Fox who are leaving the board in 2020. We thank them for their many years of excellent service.

For the fiscal year ending February 29, 2020 the co-operative recorded gross sales of just under 10.3 million which represents a decrease of 11.1% from the previous year. Net income of \$257,101 from all business operations was achieved. Most of the decline can be attributed to lower wool sales and carry over of unsold graded wool inventory to the next fiscal year. In 2019 everyone in the wool business operated under very difficult conditions due to the China / USA trade conflict, Brexit and tensions in the Middle East. In 2020 the effects of Covid-19 is still having a widespread negative effect on the global wool market and the entire supply chain.

The Board of Directors have authorized a dividend payment of 7% to the shareholders of record date December 31, 2019. The company has always paid a dividend and it has been 7% annually since 1999. The Shareholder Wool Shipper Loyalty Reward Program (SWSLRP) will remain at the rate of 7 cents per pound on the 2019 wool clip. Full details of these programs can be found on the company website www.wool.ca. For a report on the current wool market and our business update – <https://wool.ca/page/wool-market-reports>.

2020 recorded our 102nd year in business. In 2021 the Annual General Meeting will be held in Prince George, British Columbia from October 14th – 16th.

Ruth Mathewson continuera à être la représentante du CCWG auprès de la Fédération canadienne du mouton en 2021. Nous remercions sincèrement Warren L. Moore, Ward Harden et Gary J. Fox qui quittent le conseil d'administration en 2020. Nous les remercions pour leurs nombreuses années d'excellent service.

Pour l'exercice financier se terminant le 29 février 2020, la coopérative a enregistré des ventes brutes d'un peu moins de 10,3 millions, ce qui représente une diminution de 11,1% par rapport à l'année précédente. Un bénéfice net de 257 101 \$ provenant de toutes les activités commerciales a été réalisé. La majeure partie de la baisse peut être attribuée à la baisse des ventes de laine et au report des stocks de laine classée invendus à l'exercice suivant. En 2019, tout le monde dans le secteur de la laine a opéré dans des conditions très difficiles en raison du conflit commercial Chine / États-Unis, du Brexit et des tensions au Moyen-Orient. En 2020, les effets du Covid-19 continuent d'avoir un effet négatif généralisé sur le marché mondial de la laine et sur l'ensemble de la chaîne d'approvisionnement.

Le conseil d'administration a autorisé le versement d'un dividende de 7% aux actionnaires inscrits au 31 décembre 2019. La société a toujours versé un dividende, qui est de 7% par an depuis 1999. Le programme de fidélisation des actionnaires pour les expéditeurs de laine (SWSLRP) restera au taux de 7 cents la livre sur les toisons de laine de 2019. Tous les détails de ces programmes peuvent être trouvés sur le site Web de l'entreprise www.wool.ca. Pour un rapport sur le marché actuel de la laine et notre mise à jour commerciale - <https://wool.ca/page/wool-market-reports>.

2020 a marqué notre 102e année d'activité. En 2021, l'assemblée générale annuelle se tiendra à Prince George, en Colombie-Britannique, du 14 au 16 octobre.

2019 Certificate of Merit / Certificat de mérite 2019

For excellence in commercial wool production / pour l'excellence de la production commerciale de laine

Québec

Renald Gagnon
144 Rg Choigniere, ST-Alphonse de Granby QC
J0E 2A0
Shearer/Tondeur:

Tim & Erika James
Box 522, Asquith SK S0K 0J0
Shearer/Tondeur:

Pituley Livestock Inc., E Pituley
Box 65 Killdeer Site, Rockglen SK S0H 3R0
Shearer/Tondeur:

Ontario

Gary Lapier
10261 Hwy 43, Mountain ON K0E 1S0
Shearer/Tondeur:

Elwood Palmateer
165 Mud Cat Rd, Foxboro ON K0K 2B0
Shearer/Tondeur:

Manitoba

Nathaniel Skinner
Box 402, Cartwright MB R0K 0L0
Shearer/Tondeur:

Green Pastures Farm, Guy Bouchard
Box 1, Gardenton MB R0A 0M0
Shearer/Tondeur: Pauline Bolay

Saskatchewan

Spring Water Colony
Box 38, Ruthilda SK S0K 3S0
Shearers/Tondeurs:

Alberta

JK Ranch, Gloria Kimber-Jacklin
Box 188, Abbey SK S0N 0A0
Shearer/Tondeur:

Spring Point Colony
Box 249, Pincher Creek AB T0K 2W0
Shearers/Tondeurs: Colony Shearers & Dave Carlson

Delwyn Weaver
RR 2, Wetaskiwin AB T9A 1W9
Shearer/Tondeur:

British Columbia

Hanni Gasser
Box 801 McBride BC V0J 2E0
Shearer/Tondeur:

John & Lorraine Buchanan
4335 Lindholm Rd., Victoria BC V9C 3Y7
Shearer/Tondeur: